
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

ZÁPIS Z 2. VEŘEJNÉHO 
PROJEDNÁNÍ  

 
na téma: 

REVITALIZACE PARČÍKU 
„ U DOBRÁKŮ“ 

 
ZE DNE 15. 3. 2022 

 
zahájení v 16:30 hodin, ukončení v 17:30 hodin 

místo projednávání: v místě plánované revitalizace  
 

 

 

 

 

 

 



V úterý 15. 3. 2022 se uskutečnilo 2. Veřejné projednání na téma revitalizace parčíku „U 

Dobráku“. Toto setkání navazuje na závěry z 1. Veřejného projednání, které se konalo 3. 11. 

2021. 

 

Veřejné projednávání bylo zahájeno v 16:30 hodin předsedou výboru pro místní Agendu 21 

panem Ing. Vítem Bobysudem a radní Anetou Ečekovou Maršálovou a za účasti zástupců 

Odboru pro životní prostředí Mgr. Janou Gilíkovou, Ing. Danou Ceovou a Ing. Evou 

Beránkovou. 

 

V úvodu byly zmíněny závěry z předchozího Veřejného projednání, ze kterého vyplynulo, že 

záměr revitalizace na poz. č. 2023 k.ú. Jinonice, které je ve správě OŽP, ÚMČ Praha 13, tak 

jak byl navrhován, se nesetkal s pozitivním ohlasem místních obyvatel. 

Původní plán zahrnoval: úpravu stávajícího parčíku s navrhovanou výsadbou rostlin a dřevin, 

s návrhem na vybudování dětského hřiště pro nejmenší děti, pěší cesty, novým mobiliářem 

(lavičky, odpadkové koše, koše na psí exkrementy). 

 

Odbor životního prostředí zcela zohlednil veškeré požadavky místních obyvatel a došlo 

k přepracování navrhovaných úprav. 

 

Účastníkům projednávání byl na místě představen nový nákres úprav, které se budou týkat 

pouze: dosadby zeleně, zejména keřového patra a na požadavek místních obyvatel dojde 

ještě k doplnění stálých stromů, tzv. stromového patra. Veškeré tyto úpravy budou 

realizovány v části pozemku, kde již neprobíhají žádné stavební práce. 

 

Žádné jiné úpravy nebudou realizovány. 

 

V obecné diskuzi zaznělo, že místní obyvatelé velmi kvitují přístup městské části Prahy 13 

k jejich námitkám a s novým návrhem takto souhlasí.  

 

Obyvatelé lokality dále směřovali své dotazy na dokončení příjezdové cesty. Tento požadavek 

je nutné řešit vzhledem k historii celé lokality, tak jak byl v prvopočátku řešen, tedy pomocí 

místního družstva a MHMP.   

 

Další dotaz byl směrován na možnost umístění lavičky v oblasti ulice K Opatřilce. Jedná se 

však o pozemek, který není v majetku a ani ve správě MČ P13 a je nutní řešit s vlastníkem 

pozemku. 

 

Veřejné projednání bylo ukončeno v 17:30 hodin. 

 

Zápis zpracovala dne 15. 3. 2022    Hanka Zelenková-tajemnice místní Agendy 21 
 



 


